



Mighty Brokerage (Asia) Limited

敏哲證券有限公司

Securities SMS Notification Service Application Form

證券「短訊通知服務」申請表

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, Shop 68-70, Manor Centre, 218 Fuk Wing Street, Kowloon or by fax (852) 2655 7033. For any enquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2655 7011.

请将已填妥的表格邮寄至九龙福荣街 218 号美居中心地下 68-70 号铺或传真至 (852) 2655 7033 客户服务部。如有任何查询, 请致电 (852) 2655 7011 与客户服务部联络。

Account Name 账户名称 _____

Account Number 账户号码 _____

Date 日期 _____

I/We hereby request you to follow the below application instruction to handle SMS Notification Services
本人/吾等要求贵公司根据以下的申请指示处理证券「短讯通知服务」

Application Instruction 申请指示	<input type="checkbox"/>	New 新增	<input type="checkbox"/>	Amend 更改	<input type="checkbox"/>	Delete 删除
SMS Language 短讯语言	<input type="checkbox"/>	English 英文	<input type="checkbox"/>	Traditional 繁体	<input type="checkbox"/>	Simplified 简体

Note 附注

- SMS Notification Service will be effective within 3 business days from the application received date. The service fee will be charges to the above account.
「短讯通知服务」将于本公司收到客户有关申请后三个工作天内正式生效。服务所需费用会在上述账户支取。
- Customers are advised to enquire their mobile phone network service providers as to whether any service fee will be charged for receiving such SMS. All relevant charges must not be borne by our company.
客户应向所属流动电话网络供货商查询接收有关短讯会否收取费用, 本公司概不负责有关费用。
- SMS Notification Service is applicable to the personal and joint securities accounts only, and it is not applicable to the corporate securities accounts
「短讯通知服务」只适用于个人及联名证券账户, 公司证券账户恕不适用此项服务。
- For each securities account, only one mobile phone number of the account holder can be registered. If the securities account is a joint account, customers can only register the mobile phone number of either one of the joint account holder.
每个证券账户只可以登记一个属于账户持有人之流动电话号码, 如证券账户属联名账户, 则客户只能登记一个账户持有人之流动电话号码作以上用途。
- Neither the company nor any of the telecommunications companies designated by our company for purpose of providing the SMS Notification Service will assume any liability or responsibility for any failure or delay in transmitting information to customers or any error in such information or interruption in transmission.
若讯息无法传送或延迟传送予客户, 或讯息有错误或出现传送故障, 本公司或任何经本公司指定提供短讯服务的电讯公司概不负责。
- Our company deserves the right to amend the coverage of the SMS Notification Service.
本公司保留权利不时修改、扩大或缩小「短讯通知服务」的范围。
- Customers agree to inform our company immediately if their mobile phone number is changed or they would like to terminate the SMS Notification Service.
客户同意若日后流动电话号码有任何变更或欲终止「短讯通知服务」, 应立即知会本公司作有关更改。
- For enquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline (852) 2655 7011
如有任何疑问, 欢迎致电本公司客户服务热线(852) 2655 7011

Client Signature
客户签署: _____

Mobile Phone No
流动电话: _____

For official use only		Remarks	
Signature checked by	Inputted by	Checked by	Approved by

(For non-Hong Kong mobile phone number, please fill in "Country Code + District Code (if any) + Mobile Phone Number". 如非本港流动电话号码, 请填上国家区码 + 区号(如有) + 流动电话号码。)